



Tao Li Takeaway Pun Choi Order Form

桃里盆菜外賣訂購表格



This season exclusive Pun Choi is freshly made with many luxurious ingredients – a must-have dish for a sumptuous family feast.
時令限定盆菜以多款矜貴食材炮製，是飯桌上必備的豐盛佳餚。

Takeaway Pun Choi 盆菜外賣	Quantity 數量	Price 價格
Whole 8-head South African abalone, fish maw, fresh prawns, premium dried oysters, whole conpoy, wattle-necked softshell turtle, black mushrooms, goose feet, sea moss, minced Canton carp, pig's knuckles, Tianjin cabbages, turnips and bean curd sticks 原隻南非八頭鮑魚、花膠、海蝦、特級蠔豉、原粒瑤柱脯、山瑞裙、北菇、鵝掌、髮菜、鯪魚球、元蹄、津菜、蘿蔔及枝竹 The Pun Choi is freshly prepared every day. Some of the ingredients might vary depending on supply. 每份盆菜每天新鮮製作，部份配菜或因供應而有所變動。		HKD1,800 for four persons 四位用
Offer cannot be used in conjunction with other discount privileges. 此推廣不可與其他折扣優惠同時使用。	Total 總計 HKD	

New World Millennium Hong Kong Hotel 千禧新世界香港酒店

72 Mody Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon, Hong Kong SAR 香港特別行政區九龍尖沙咀東部麼地道 72 號

+852 2739 1111 | newworldmillenniumhotel.com

Tao Li Takeaway Pun Choi Order Form

桃里盆菜外賣訂購表格

You may pick up your pun choy at Tao Li from noon to 9 p.m., 19 to 25 September 2026. Orders must be placed two days in advance. To order, please fill in this form and pass it to our restaurant associate or email to taoli@newworldmillenniumhotel.com. If you have any food allergies, please inform our associates.

閣下可於 2026 年 9 月 19 至 25 日中午 12 時至晚上 9 時到桃里取貨，請最少於取貨日前兩天訂購。如欲預訂，請填妥此表格並交給餐廳職員或電郵至 taoli@newworldmillenniumhotel.com。如閣下對任何食物敏感，請與餐廳職員聯絡。

Self Pick-up Date 自取日期：

Pick-up Time 取貨時間：

September 2026 | 2026 年 9 月

☐ 19/9

☐ 20/9

☐ 21/9

☐ 22/9

☐ 23/9

☐ 24/9

☐ 25/9

☐ 12 – 3 p.m.

☐ 3 – 5 p.m.

☐ 5 – 7 p.m.

☐ 7 – 9 p.m.

Customer Name 客人姓名：

Mobile Number 手機號碼：

Online payment information for this order will be sent to the above mobile number. The order will only be confirmed upon payment receipt. Please call 2313 4222 for any enquiries.

餐廳職員會將網上付款資料傳送至以上手機號碼。繳款成功後，訂單才會被確認。垂詢詳情，請致電 2313 4222。

For hotel use only 酒店專用			
Date received:	Guest check no.:	Handled by:	Remarks: